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å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir öppnar dagens möte klockan 12.18.

1.2 Val av mötesordförande

Vice ordförande You Gustafsson nominerar sittande ordförande Yrsa Rós
Þórisdóttir till mötesordförande.
Yrsa godtar nomineringen.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak
till mötessekreterare. Jonas godtar nomineringen,

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Karolina Söderberg

1 Justeras:

Armin Shafiei
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Karolina Söderberg och Armin Shafiei ställer tappert upp som justeringsper-
soner.

Mötet väljer Karolina Söderberg och Armin Shafiei till justeringspersoner.
Mötet väljer justeringsdatumet till 8 december.

2 Föregående protokoll

Sekreterare Jonas berättar övergående om vad som diskuterades under förra
styrelsemötet. Diskussionspunkterna finns i protokollet för föregående sty-
relsemöte1.
Styret disuterade det kommande November-SM och vad som behövdes gö-
ras i förberedning inför det. Kallelsen skrevs och alla förberedningar gick
i slutändan smidigt. Propositionen angående valet av KF2 och planerades,
samt när den skulle skrivas och vilka som skulle skriva det. Propositionen
blev därefter skriven och klar i tid för November-SM.
De lite festligare diskussionspunkterna som togs upp var styrelsemiddagar
med andra sektionsstyren och firandet av sektionens födelsedag.

3 Uppdateringar

Viceordförande You börjar med att gå igenom embetenas månadsuppdate-
ringar innan mötet går vidare till styrets egna uppdateringar.

Ordförande Yrsa berättar hur hon har deltagit i ett ordföranderådsmöte och
att det var ett av de bättre ordföranderådsmötena som hon har deltagit i.
Yrsa har även tillsammans med andra styrelsemedlemmar varit med på sty-
relsemiddagar med både styrelserna för Kemisektionen och W-sektionen3.
Båda middagarna var lyckade. Utanför middagar och möten så har Yrsa skri-
vit dagordningen för november-SM och varit med och skrivit propositionen
för KF, varit med på PNS-teambuilding och varit i Finland med sektionen.
Tillsammans med resterande styre så har årets Funq diskuterats hemma hos
Yrsa.

1CNS nr.6
2Kårfullmäktige
3Sektionen for Energi och Miljö

Justeras:

Karolina Söderberg

2 Justeras:

Armin Shafiei
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Kommunikationsansvarige Wilma Selander har varit med på PNS-teambuilding
som hon tycker blev en höjdare, och varit med på styrelsemiddagarna med
W-sektionen och sedan Kemisektionen. Även Wilma har varit med och skri-
vit propositionen för KF. Wilma har även pratat med Flygsektionens styre
angående en eventuell styrelsemiddag.

Kassören Armin har varit i Finland med sektionen, PNS-teambuilding och
var också med på middagen med styret för W-sektionen, men missade ty-
värr middagen med styret för Kemisektionen. Armin har utanför detta också
bokfört, vilket har varit mycket jobb den senaste tiden.

Ledamot Sofie har varit på styrelsemiddagen med W-sektionen, samt varit
med resterande JML-gruppen på en föreläsning på CBH4. Som JML ansvarig
så har Sofie jobbat med JML-gruppen på en lista hos JML-gruppen om vad
som kan förbättras för studenterna i sektionen.

Appendixen Douglas har varit på båda middagarna med styret för Kemisek-
tionen och W-sektionen. Han har varit med på Finlandsresan med sektionen
där han gick plus på Finlandsfärjans kasino och bevisade att huset inte alltid
vinner. Douglas var med och skrev propositionen för KF och var även med
på Funq-planeringsmötet hos Yrsa samt PNS-teambuildingen.

Vice ordförande You var med på båda styrelsemiddagarna och planerat samt
hållit i PNS-teambuildingen. Hon har varit med på mötet med ordförande-
rådet och vice-ordföranderådet samt varit med på Funq-planeringsmötet.

Ledamot Karolina Söderberg har varit med på middagen med styret för
W-sektionen men missade tyvärr middagen med styret för Kemisektionen.
Hon har tillsammans med Sofie beställt födelsedagstårtorna till firandet för
sektionens födelsedag och hon deltog på PNS-teambuildingen. Karolina blev
också nominerad till och accepterade posten som SSO5.

Sekreterare Jonas har varit på Finlandsresan med sektionen, men blev tyvärr
sjuk efter så han missade både november-SM och middagen med styret för
Kemisektionen. Men Jonas var med på middagen med styret för W-sektionn,
vilket var en väldigt lyckad kväll. Jonas var med på Funq-planeringsmötet
hemma hos Yrsa, vilket var väldigt trevligt. Utanför detta så har Jonas skri-
vit protokoll tills fingrarna började blöda.

4Skolan för kemi, bioteknik och hälsa på KTH.
5Studerandeskyddsombud

Justeras:

Karolina Söderberg

3 Justeras:

Armin Shafiei
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4 Diskussionspunkter

5 Övriga frågor

5.1 Motionssvar

Styret kommer att skriva motionssvar till motionen angående alum-
nimedlemmar och motionen angående ändring av Defibrillatorns
verksamhetsperiod. Motionerna diskuteras och svaren kommer att pre-
senteras under november-SM.

5.2 Styrelsemiddag

Styrelsemiddagen med elektrostyret har bestämts bli den 7e december. En
styrelsemiddag med Flygsektionen den 18e januari har också föreslagits. Te-
mat för styrelsemiddagen ska bestämmas utanför mötet i styrelsechatten
eller under något inofficiellt möte. Motionssvaren kommer att publiceras på
hemsidan innan SM, samt presenteras på SM.

5.3 November SM

De digitala röstningsinstrumenten måste inskaffas från Flemingsberg inför
november-SM. Douglas ska mejla föreläsare Mattias och försöka att inskaffa
de.

5.4 Sektionens födelsedag

Den 4:e december fyller sektionen 14 år, vilket självklart måste firas. Tårta
har beställts och kommer att serveras till sektionsmedlemmar i både Fle-
mingsbergs campus och KTH kampus. Papperstallrikar, bestick och ballong-
er ska också införskaffas. Ett litet quiz som sektionsmedlemmar kan göra
under födelsedagen ska också förberedas, ett pris kommer att kunna vinnas.

5.5 Styrelsefoton

Foton på alla styrelsemedlemmar har tagits, så alla ska välja sina favoritfoton
från varje tagen vinkel. De valda fotona kommer sedan att användas för
sektionssyften.

5.6 Övriga frågor

En påminelse tas upp om att inte glömma anmälningen till elektrosektionens
Funq. Ett möte med elektrosektionen angående TF-sittningen måste även
planeras.

6 Nästkommande möte

Tid och plats för nästkommande möte kommer att bestämmas i chatten.

Justeras:

Karolina Söderberg

4 Justeras:

Armin Shafiei
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7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir förklarar mötet avslutat klockan 13.26.

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Karolina Söderberg

5 Justeras:

Armin Shafiei
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